
Op maandag 19 juni was de laatste vergadering van de medezeggenschapsraad (MR)
van dit schooljaar. In dit bericht geven we graag een terugkoppeling over de
besproken punten tijdens de laatste twee vergaderingen. De verslagen van alle
vergaderingen vind je op de website.

Terugkoppeling GMR
Jeroen en Sophie geven een terugkoppeling van de laatste GMR-vergadering. Dit is het
medezeggenschapsorgaan van stichting Flores. Als MR hebben we de wens om in het
nieuwe schooljaar wat meer aansluiting te vinden met de GMR. Zodat we op tijd op de
hoogte zijn van overstijgende zaken die relevant zijn voor het onderwijs op onze school. En
we daar over mee kunnen denken/beslissen. Tijdens de laatste vergadering is gesproken
over de betrokkenheid van ouders. Eén van de punten die we als MR op willen pakken is het
duidelijker maken hoe we communiceren met ouders. Met als doel om zichtbaar &
toegankelijk te zijn. Voor de volgende GMR vergadering vragen we na hoe het
overkoepelende budget evenredig verdeeld wordt over de scholen.

Jaarverslag
De MR heeft kennis genomen van het jaarverslag over het huidige schooljaar.
Complimenten voor het team. Goed te lezen dat er naast zaken die goed zijn gegaan ook
verbeterpunten zijn opgenomen. Het jaarverslag is terug te lezen via de website.

Jaarplan
Met het team is tijdens de laatste studiedag gesproken over de doelen van het nieuwe
schooljaar en de verdeling van taken (werkverdelingsplan). De MR vraagt aandacht voor de
structuur in het plan: er wordt gesproken over speerpunten en werkpunten, dat is
verwarrend. Dit wordt verder aangepast. De volgende stap is om de leerkrachten te
koppelen aan de activiteiten.

Aanmeldingen nieuwe kinderen na rondleiding
Op verzoek van de MR wordt bijgehouden wat de verhouding is tussen het aantal
rondleidingen dat wordt gegeven en de aanmeldingen van nieuwe kinderen. Van het aantal
rondleidingen vanaf begin dit jaar heeft 25% tot een aanmelding geleid. De MR doet de
suggestie om na te gaan wat redenen zijn voor ouders om niet voor de Bernulphusschool te
kiezen. Mogelijk dat er zaken zijn waar de school invloed op heeft.

Ook lid van de MR worden?
Aan het einde van het komende schooljaar verstrijkt de termijn van twee ouders: van Fenje
en Matthijs. Daarom nu alvast de oproep om na te denken over of het jou leuk lijkt om
onderdeel te zijn van de MR. Je bent op de hoogte van de ontwikkelingen in de school en
hebt de kans om mee te denken over keuzes die relevant zijn voor het onderwijs. Daarnaast
is het ook gewoon gezellig. Twijfel je? Je bent van harte welkom om een keer een
vergadering bij te wonen. Dit geldt overigens voor alle ouders .

En verder…
… het a-team heeft voorgesteld om de vrijwillige ouderbijdrage te verhogen met € 2,50 tot
5,- per kind. De MR heeft met dit voorstel ingestemd. Het a-team maakt hierin verdere
keuzes en communiceert dit.

https://www.kindcentrumoosterbeek.nl/notulen-mr


… de pilot van de taalklas wordt door de gemeente verlengd met een jaar (schooljaar
2023-2024).
… alvast voor in de agenda: op woensdag 6 september is de informatieavond voor ouders,
ook als MR zijn we dan aanwezig. Spreek ons gerust aan bij vragen.

Je kunt de MR altijd benaderen via mr.bernulpusschool@floresonderwijs.nl of benader een
van de leden. De eerste vergadering van het nieuwe schooljaar is op maandag 18
september 2023 om 19.30 uur.

https://www.kindcentrumoosterbeek.nl/mr
https://www.kindcentrumoosterbeek.nl/mr

